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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2025-03-16           
 
Plats: Hagge Golfklubb. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker, Karin Berg 
                       Ulf Bäcker, Agneta Eriksson, Conny Fridlund 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

 

• Conny informerade om Spanien resan gällande kostnader och annat. 
Beslöts att det ska kallas till ett möte med dom som var intresserade via en 
anmälan. Mötet blir i klubbstugan 20/3 kl18.00. Ska även läggas upp på 
hemsidan. 

• Estetlinjen har lovat komma ut i Maj/Juni och installera lite konstverk utmed 
golfbanan. Kontakten sköts av Karin och Agneta. 

• Avtalet med Stjernfors gäller även i år. Ulf kommer att möta nya ordförande 
längre fram i vår. 

• Förfrågan har inkommit från Grängesberg Fritidshus om möjligheten att 
komma upp till Svanskogen och prova på att spela golf. 
Styrelsen beslutade att genomföra detta. 

• Sponsring gällande dricka kvarstår till nästa möte 
 
 
§ 4 Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut och ligger lika kanske lite bättre än i fjol vid samma tidpunkt. 
 
 
§ 5 Rapporter  

• Agneta informerade om att sponsorarbetet är i stort sett klart redan. 
Bra jobbat! 

• Foldern som Ludvika kommun tagit fram är klar och innehåller lite information 
om Svanskogens Golfklubb som utlovat. 

• Conny redovisade om hur det framtida betalsystemet för våra tävlingar ska 
genomföras. Detta är även en egen fråga som kommer att tas upp på 
årsmötet. 
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§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön: 

Ingen verksamhet under perioden. 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st  

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  

• Motion till Årsmötet har inkommit: 
”Förslag till förändring på grupperna på Svanskogens Golf. 
Herrar som spelar från Gul Tee skall vara i A Gruppen 
Damer och Herrar ska vara i varsin grupp i B Gruppen 
Detta för att det ska vara lite mer rättvist för alla och att vi ska få in fler damer 
som har lust att spela med damer och inte konkurrera med herrar. 
 
Önskar också att de 2 slag extra man får vid fyllda 75år tas bort då detta endast 
gäller för Svanskogens Golf. 
 
Hoppas att detta tas upp på årsmötet” 
 
Grängesberg 27 Januari 2025 
Terje o Tove Kaspersen 
Anneli och Bobo Furenes 
Robban Takkinen 
Gunilla Anestedt 
Ann-Sofi Fernström 
 
Styrelsen beslöt att inte bifalla detta förslag då det strider mot jämlikhets 
policyn vi har på Svanskogens Golfklubb. 
Vi har i nuvarande omfattning Dam, Herr klass samt +55 och Medlemsgolf med 
gemensam tävlan av damer och herrar. 
Med alla som spelar från Gul tee är i A gruppen innebär att nuvarande 
handicap system vi har faller och medlemmar med Hcp. 54 spelar från Gul tee 
med de följder som det innebär. De 2st extraslagen man får vid fyllda 75år 
gäller damer som blir svagare med åren. Herrar däremot går från Gul till Röd 
Tee och kompenseras på så sätt med kortare avstånd. 
Att golfklubbar har interna regler hur sina egna tävlingar är upplagda är inget 
speciellt för Svanskogens Golfklubb utan finns i övriga landet också.  
Största skillnaden är att SGF Godkända golfbanor sköter allt via GIT vilket 
försvårar vissa lokala regler. 
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§8 Övriga frågor 
 

• Styrelsen beslöt att genomföra städdagar under våren med följande datum: 
27/3 och 28/3 mellan 10.00 till ca 14.00 
4/5 och 5/5 mellan 10.00 och ca 14.00 
Sista städdagarna är inte fastställt ännu 
 
Deltagare kompenseras enligt följande: 
Deltagande på 3 städdagar får tillbaka 600kr 
Deltagande på 2st städdagar får tillbaka 350kr 
Deltagande på bara 1 dag får inte tillbaka någonting. 
 

• Tisdagen den 18/3 kl 13.00 är det ett uppstartsmöte på Stopet i Grängesberg 
med alla som hjälper till i arbetsgrupperna. 

• Ludvika Kommun har skapat en grupp för feriearbetare som vill jobba på 
Svanskogens Golfklubb under sommaren. Önskemålet från kommunen är att vi 
ska ta emot 3st istället för 2st. Styrelsen beslöt att acceptera 3st ferie arbetare 
per omgång. På detta sätt kan vi öppna kiosken redan kl09.00 och där den som 
öppnar lämnar över till nästa som startar kl12.00 och går då ut och fortsätter 
jobba på banan fram till kl 15.00. 

 
§ 9 Valberedningens förslag nästa sida. 
  
  
§ 10 Nästa möte 
 Nästa möte är det konstituerande mötet efter årsmötet den 30/3 
 
§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker  
 Sekreterare   Mötes Ordförande 
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Valberedningens förslag till 2025 års verksamhet 

 
Funktion:  Omval/Nyval/Kvarstår Förslag  
 
Ordförande  Kvarstår 1år  Ulf Bäcker 
 
Vice Ordförande  Nyval 2år  Sven-Rune Wiker 
 
Kassör  Omval 2år  Annica Locander  
 
Sekreterare  Omval 2år  Bengt Sjödahl  
 
Ledarmot  Omval 2år  Karin Berg  
 
Ledarmot  Nyval 1år  Gunilla Anestedt 
 
Ledarmot  Omval 2år  Agneta Eriksson 
 
Ledamot  Kvarstår 1år  Conny Fridlund 
 
Ledamot  Nyval 1år  Robert Windle 
 
Revisor  Nyval 2år  Louise Svensson 
 
Revisor Supp,  Nyval 1år  Jan-Olov Hellberg 
 
 
 Förslag till tävlingsansvariga för 2025  
 
+55    Benny Boström och Sven-Rune Wiker  
 
Herrgolf   Ulf Bäcker och Jan-Åke Adolfsson  
 
Damgolf   Agneta Eriksson och Karin Berg  
 
Medlemsgolf   Conny Fridlund och Tommy Rehnberg  
 
Förslag på övriga funktioner 2025 
 
Sponsor kommittén  Agneta Eriksson och Göran Eriksson  
 
Bankommittén och Klubbhus Sven-Rune Wiker, Ulf Bäcker och Göran Eriksson 
 
Ban ansvarig  Jan Willner 
 
Kioskansvarig   Tove o Terje Casperssen  
 
Ban Boknings ansvarig  Ulf Bäcker  
 
Resultatservice   Conny Fridlund tillsammans med tävlings ansvariga 
 
Greenfee tömning   Gunilla Anestedt 

 


